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data zgłoszenia 

Treść wniosku – interpelacji Odpowiedzialny za 
realizację 

    Sposób wykonania 

 1 2 3 4 

XXXII Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 13 stycznia 2004 roku. 
1.  Radny Rady Miejskiej 

Rafał Dymerski 
Proszę o zmianę zarządzenie Nr 3 Prezydenta 
Miasta Ostrołęki dot. inwestycji wspólnych 

Wydział Inwestycji i Dróg Przekazano celem zaopiniowania przez właściwą Komisję Rady 
Miejskiej projekt zarządzenia zmieniającego Zarządzenie Nr 4/03 
Prezydenta Miasta Ostrołęki z dnia 13 stycznia 2003 roku w sprawie 
ustalenia zasad realizacji inwestycji wspólnych. Na posiedzeniu Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w 
dniu 23.03.2005r. projekt zarządzenia został pozytywnie zaopiniowany. 
Od dnia 7 kwietnia 2005 roku obowiązuje nowe zarządzenie Nr 86/05 
Prezydenta Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia zasad realizacji 
inwestycji wspólnych.  

2.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

28 października 2004 roku Komisja 
Rewizyjna przegłosowała przyjęcie protokołu 
dot. kontroli w OPWiK przedstawionego 
przez trzyosobową podkomisję. W protokole 
tym kontrolujący powoływali się na 
pozytywne opinie na temat pracy SUW m.in. 
Sławomira Biłozora i Apolinarego Kowala. 
Na konferencji prasowej w dniu 12.01.2005r. 
Pan doktor Biłozor w sposób jednoznaczny 
zaprzeczył aby opracowywał wcześniej 
jakąkolwiek ekspertyzę dla potrzeb OPWiK-
u w Ostrołęce, a w szczególności 
opracowanie z 19.03.2004r. Kto dostarczył 
podkomisji we wrześniu 2004 r podrobione 
opracowanie doktora Biłozora oraz proszę o 
sprawdzenie czy ekspertyza profesora 
Kowala jest autentyczna, czy w tym 
przypadku również kontrolujący spółkę 
miejską zostali wprowadzeni w błąd. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

W przedmiotowej sprawie zwróciliśmy się pismem znak: GKOŚ.0114-
11/05 z dnia 25 stycznia 2005 roku do Pana Wiesława Tyszki Prezesa 
Ostrołęckiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w 
Ostrołęce. Odpowiedź zostanie udzielona w późniejszym terminie. 
OPWiK Sp. z o.o. udzielił odpowiedzi pismem OPWiK/DT/439/2005 z 
dnia 27.01.2005r. Pismo zawierało wszystkie informacje dotyczące 
zapytania radnego. Wydział pismem GKOŚ 0114-17/05 z dnia 
01.02.2005r. przekazał odpowiedź firmy do Kancelarii Rady Miejskiej.  



3.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

30 grudnia 2004 roku minął termin 
dwuletniej gwarancji na urządzenia stacji 
uzdatniania wody zgodnie z umową 
podpisaną przez OPWiK a Krevoxem. Kiedy 
została podpisana nowa umowa  dotycząca 
przedłużenia o 12 miesięcy gwarancji na te 
urządzenia, o jakie nowe elementy została 
rozszerzona oraz kto z Urzędu Miasta był 
obecny podczas jej podpisywania  - 
przypomnę, że Miasto Ostrołęka w dalszym 
ciągu jest w 50% właścicielem SUW-u.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

W dniu 5.11.2004r. został podpisany aneks nr 1 do umowy z dnia 
20.03.2000 r. dotyczący przedłużenia gwarancji dla urządzeń 
technologicznych i wyposażenia do 36 miesięcy tj. do dnia 31.12.2005r. 
Ponadto określono gwarancje na dotrzymanie parametrów jakościowych 
wody do dnia 31.12.2008 roku. W aneksie, podpisanym przez 
przedstawicieli OPWiK-u ustalono również, że niecelowe jest 
chemiczne obniżenie parametru utlenialności pod warunkiem, iż jego 
wartość będzie odpowiadać normom ustalonym rozporządzeniem 
ministra zdrowia z dnia 19 listopada 2002 r. w sprawie wymagań 
jakości wody przeznaczonej do spożycia przez ludzi. (Dz. U. Nr 203, 
poz. 1718). Powyższy aneks jest aneksem do umowy dot. wykonawstwa 
stacji uzdatniania wody, również podpisanej przez wyżej wymienione 
strony. Zarówno umowy jak i aneksu nie podpisywał przedstawiciel 
Miasta Ostrołęki. 

4.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Z tytułu ograniczenia mocy zamówionej dla 
potrzeb centralnego ogrzewania i ciepłej 
wody w 2004 roku w placówkach 
oświatowych na terenie miasta, koszty 
ponoszone przez te placówki były mniejsze o 
ok. 300 tys. zł.  Czy dyrektorzy tych 
placówek mogli wydatkować oszczędzone 
środki finansowe na zakup materiałów 
służących oszczędzaniu ciepła czy te 
pieniądze zostały wydane na inne potrzeby 
danej placówki.  

Wydział Oświaty Kultury 
Sportu i Turystyki 

Dyrektorzy sami dysponują środkami finansowymi przyznanymi w 
planach budżetowych placówek na dany rok. Dopuszczalne jest 
wydatkowanie zaoszczędzonych środków finansowych na zakup 
materiałów służących oszczędzaniu ciepła.  

5.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy Pan Prezydent po czterech tygodniach od 
momentu ogłoszenia w prasie jest w 
posiadaniu nowych faktów dot. procesu 
prywatyzacyjnego Zespołu Elektrowni 
Ostrołęka S.A. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Z informacji prasowych wynika, iż Ministerstwo Skarbu Państwa 
otrzymało oferty wstępne od trzech chętnych na zakup do 85% akcjo 
Zespołu Elektrowni Ostrołęka S.A.. tj. : Elektrownia Połaniec S.A. – 
Grupa Elektrabel, ELNORD S.A. z Gdańska oraz PCC 
Aktiengesellchaft w Duisburgu. 

6.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Proszę o określenie (w tonach lub w metrach 
sześciennych) ile w 2004 roku na wysypisko 
odpadów komunalnych w Wojciechowicach 
zostało przywiezionych i złożonych odpadów 
komunalnych z terenu innych gmin np.: 
Maków Mazowiecki, Przasnysz, Baranowo, 
Olszewo – Borki, Kadzidło, Myszyniec, Lelis 
itp. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Informacja administratora tj. Ostrołęckiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego Sp. z o.o. w Ostrołęce brzmi: obsługa składowiska nie ma 
możliwości ustalenia z jakiego terenu pochodzą odpady”. Wobec 
powyższego w najbliższym czasie zostanie przeprowadzona kontrola 
wewnętrzna, która ustali ilość odpadów komunalnych pochodzących z 
innych gmin niż  miasto Ostrołęka i przywożonych na składowisko. 



7.  Radny Rady Miejskiej 
Lesław Chojnowski 

Na ile jest skuteczny dla Policji i Straży 
Miejskiej monitoring kamer w mieście. 
Ostatnio wybito szybę na ul. Kilińskiego 
wartości 5 tys. zł. czy Policji udało się złapać 
sprawców. 

Straż Miejska Ostrołęki Sprawność kamer jest bardzo wysoka i pomocna Policji i Straży 
Miejskiej. Jednak są takie miejsca tzw. martwym punkcie widzenia, 
które na krótko uciekają oku kamery. Ocena Straży Miejskiej jak i 
Policji jest pozytywna. Dzięki zapisom z kamer udało się zatrzymać już 
wielu chuliganów.  

8.  Radny Rady Miejskiej 
Lech Zdzisław Wołczuk 

Proszę dostosować plac przy ulicy Jana 
Kazimierza na parking dla pracowników 
Urzędu Miejskiego. 

Wydział Inwestycji i Dróg Budowa parkingu wymaga opracowania projektu technicznego wraz z 
projektem organizacji ruchu na ulicę Króla Jana Kazimierza wraz z 
proponowanym parkingiem przy tej ulicy.  

9.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Jakie Pan Prezydent podjął skuteczne 
działania aby stacja uzdatniania wody 
działała bez zarzutu? 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Prezydent Miasta zorganizował konferencję prasowa poświęconą 
jakości wody w mieście, na którą zaproszono Panią Dyrektor Sanepidu 
oraz dr Sławomira Biłozora. Na tej konferencji zostało wyjaśnione, 
dlaczego woda w mieście ma taki zapach.  
Z raportu wynika, że przyczyną tego zapachu, który jest w wodzie są 
filtry biologiczne. 

10.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Kto zapłacił za ekspertyzę Panu doktorowi 
Sławomirowi Biłozorowi. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Koszt ekspertyzy wyniósł 10 tys. złotych, za którą w całości zapłaciła 
firma OPWiK. 

11.  Radna Rady Miejskiej  
Agnieszka Tańska 

Proszę o szczegółowe informacje jakie kroki 
podjął Prezydent Miasta w sprawie poprawy 
jakości wody w mieście Ostrołęka 

Prezes OPWiK 
Wiesław Tyszka 

Dyrekcja Ostrołęckiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 
podpisała 5 kwietnia 2005 roku w Warszawie umowę z Instytutem 
Zaopatrzenia w Wodę i Budownictwa Wodnego Politechniki 
Warszawskiej, zlecając mu dokonanie „Oceny efektów uzdatniania 
wody i badań nad doborem dawki dezynfektantów do dezynfekcji wody 
uzdatnionej w SUW Kurpiowska w Ostrołęce” Praca będzie wykonana 
w ciągu 1,5 miesiąca od podpisania umowy. 

12.  Radny Rady Miejskiej 
Marek Gogulski 

Czy prawda jest, że prowadzone są rozmowy 
z firmą Terminus w sprawie budowy 
hipermarketu „Kaufland” o pow. 5000m2 w 
bezpośrednim sąsiedztwie osiedla „Centrum” 
przy ul. Artyleryjskiej w Ostrołęce.  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Na obecną chwilę miasto  nie prowadzi żadnych rozmów w sprawie 
budowy hipermarketu na osiedlu „Centrum”.  

XXXII Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia  24 lutego 2004 roku. 
13.  Radny Rady Miejskiej 

Tadeusz Jarosik 
Jak długo będzie śmierdziała woda miejska. 
Jakie konkretne działania zamierza podjąć 
Pan Prezydent w kierunku zmiany tej 
sytuacji. Znaczna część mieszkańców kupuje 
wodę do picia w sklepach. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Powodem wydobywania się nieprzyjemnego zapachu wody są filtry 
biologiczne. Trzeba je intensywniej płukać lub zastosować inne środki 
dezynfekcji.   



14.  Radny Rady Miejskiej 
Wojciech Zarzycki 

W budżecie miasta na 2005 rok w paragrafie 
drogi publiczne i gminne jest zawarty remont 
ulicy Hanki Sawickiej, jak będzie 
realizowany ten remont, czy płyty, które są 
położone do bloku przy tej ulicy zostaną 
również objęte remontem. W jakim terminie 
będzie realizowana ta inwestycja.  

Wydział Inwestycji i Dróg Na naprawy bieżące są przeznaczane niewielkie kwoty tj. 10 tys. zł.  
Za tę kwotę postaramy się poprawić stan nawierzchni w mieście. 

15.  Radny Rady Miejskiej 
Lesław Chojnowski 

Czy w ramach bieżącego utrzymania dróg 
będzie możliwość poprawienia ulicy 
Skowrońskiego w kierunku ul. Polnej? 

Wydział Inwestycji i Dróg W ramach budowy ulicy Polnej będzie poprawione skrzyżowanie po  
35 metrów w każdą stronę.  

16.  Radny Rady Miejskiej 
Lesław Chojnowski 

Mieszkańcy Placu Bema twierdzą, że 
nagminnie łamany jest nakaz skrętu z ul. 
Głowackiego w ul. Kościuszki. Proszę o 
interwencję Straży Miejskiej i Policji.  

Straż Miejska Ostrołęki Straż Miejska nie posiada uprawnień do zatrzymywania pojazdów w 
ruchu. Jednak wniosek został przekazany do Policji Miejskiej celem 
realizacji.  

17.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Tygodnik Ostrołęcki donosi, że 20 lutego 
2005 roku dotarł nowy raport opracowany 
przez doktora Biłozora, w którym znajdują 
się zalecenia co do stosowania nowego typu 
decyzji inspektora dla SUW – Kurpiowska. 
Czy ta ekspertyza wyraźnie wskazuje w jaki 
sposób będzie wyeliminowany 
nieakceptowany zapach wody pitnej. Ile ta 
ekspertyza kosztuje i kto za nią zapłaci. z 
poprzednich wypowiedzi doktora Biłozora i 
profesora Kowala, wynika że najlepszym 
rozwiązaniem dla prawidłowej ekspertyzy 
stacji SUW byłoby dobudowanie tzw. III 
stopnia, który powodowałby, że woda byłaby 
przystosowana do oczekiwanych 
parametrów. Czy Zarząd OPWiK rozważa 
kwestię wystąpienia do władz miasta o środki 
na tę inwestycję. Jeżeli tak skąd wzięte 
byłyby pieniądze na ten cel.    

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Raport doktora Biłozora jest przygotowany. W dniu 2 marca 2005 roku 
odbyło się spotkanie z doktorem Biłozorem i przedstawicielami firmy 
Krewoks, na którym dyskutowano o polepszeniu jakości wody. Koszt 
ekspertyzy wyniósł 10 tys. złotych w całości zapłaciła firma OPWiK.  
Z raportu wynika, że przyczyną tego zapachu, który jest w wodzie są 
filtry biologiczne.  



18.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Czy prawdą jest, że środki finansowe będące 
do dyspozycji dla samorządów gminnych na 
kontach ZPORR-u na lata 2004-2007 zostały 
całkowicie rozdysponowane. Czy w związku 
z tym celowym jest wydawanie 
kilkudziesięciu tysięcy złotych na 
opracowanie Powiatowego Planu Gospodarki 
Odpadami, mając świadomość że żadnego 
dofinansowania ze ZPORR-u miasto 
Ostrołęka nie otrzyma.  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Miasto złożyło wniosek do Marszałka, aby uzyskać środki z ZPORR-u 
– priorytet I, działanie II. Komitet sterujący pozytywnie zaopiniował, 
również i eksperci wydali pozytywną opinię w sprawie projektu. 
Marszałek wstrzymał się z przekazaniem środków, ponieważ nie było 
teoretycznie planu gospodarki odpadami. Czyli wymóg nie został 
spełniony. Plan gospodarki powinien być przyjęty, ponieważ jest on 
integralną częścią planu ochrony środowiska. W obecnej chwili są 
rozdysponowywane środki na lata 2005-2006. Jeżeli będziemy chcieli 
korzystać z finansowania w latach przyszłych to trzeba w przyszłym 
roku złożyć wniosek. W końcu musimy się zdecydować, aby ten plan 
mieć i zacząć się starać o środki na ten projekt, który jest zgodny z tym 
planem gospodarki odpadami. Mamy też podpisane umowy do 
realizacji.  

19.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Czy jest możliwość aby do monitoringu 
miejskiego włączyły się Spółdzielnie 
Mieszkaniowe lub właściciele sklepów? 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Podłączenie się przez właścicieli sklepów i spółdzielnie mieszkaniowe 
do miejskiego systemu monitoringu jest możliwe, ale koszt jego jest 
wysoki. Koszt za kamerę z zestawem przekaźnikowym wynosi 55 tys. 
zł. 

20.  Radny Rady Miejskiej 
Rafał Dymerski 

Mieszkańcy osiedla Centrum zwracają się z 
prośbą aby uruchomić studnie przy ulicy 
Nowotki i Berlinga. Mieszkańcy chcieliby z 
nich korzystać. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Studnie na osiedlu „Centrum” maja po 9 lat i posiadają gorsza wodę, niż 
ta z wodociągu miejskiego. Nie ma sensu ich uruchamiać i czerpać z 
nich wody ponieważ normy jej są złe. Takie zalecenie z wykonywanych 
badań przekazał nam sanepid. Studnie zostały wybudowane do celów 
awaryjnych na wypadek jakiegoś zagrożenia w mieście i nie były długo 
używane.  

21.  Przewodniczący osiedla  
Leszek Ossowski 

Jakie jest przeznaczenie budynków przy 
placu dworcowym. Czy będą tam 
organizowane mieszkania socjalne.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Budynek przy placu Dworcowym 5  został już przejęty od PKP S.A. 
Będzie poddany adaptacji (z nadbudową poddasza) na 18 lokali 
mieszkalnych dla oczekujących z listy przydziałów. Adaptacja będzie 
finansowana w 65% przez Miasto, ze środków zabezpieczonych w 
budżecie i w 35% z Funduszu Dopłat finansowego wsparcia z Banku 
Gospodarstwa Krajowego na podstawie ustawy z 29.04.2004r. o 
finansowym wsparciu tworzenia w latach 2004-2005 lokali socjalnych, 
noclegowni i domów dla bezdomnych (Dz. U. Nr 145 poz. 1533). Prace 
adaptacyjno – remontowe zostaną wykonane do końca 2005 roku przez 
wykonawcę, który zostanie wyłoniony w przetargu.  

 


